
Algemene Ledenvergadering ARSV THOR, 26 juni 19.30 uur

Aanwezig zijn 44 stemgerechtigde leden

1. Opening en mededelingen

Voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom in het zeer warme THOR-honk. Zoals

bekend is de huidige voorzitter, Fred Zacht, vorige week overleden. Vandaag was zijn uitvaart.

Yvonne Langen zal in zijn plaats deze vergadering voorzitten.

Wij gedenken Fred met een minuut stilte.

Edward Heijnemans wordt gefeliciteerd met de zeer succesvol verlopen halve marathon.

Ondanks het warme weer en dankzij het inkorten van de afstanden en de wijziging van de

vertrektijden, was het een groot succes.

Ook feliciteren we Ronny Weemaes met de succesvol verlopen avond4daagse.

2. Ingekomen stukken

Van Floris Terhell is een mail binnengekomen. Jos Smits heeft hem al geantwoord, maar als

secretaris het goed heeft begrepen is dat nog niet volledig geweest. De mail zal later bij de

bespreking van het financieel jaarverslag aan de orde komen.

3. Vaststellen notulen ALV 28 november 2022

Tekst:

Rob van Mechelen heeft een aantal opmerkingen. Hij zal deze aan notulist per e-mail doorsturen.

pag. 2: Titus Jansen merkt op dat er aan het eind van blz. 2 € 60.000,- staat. Dit moet € 6.000.-

zijn.

Er zit overigens ook nog een aantal rare dingen in de OZB-aanslagen. Jos Smits, penningmeester

titulair heeft hierover al geprobeerd met de gemeente contact te leggen, maar dat is tot nu toe

nog niet gelukt. Nu is het laatste bericht dat de verantwoordelijke ambtenaar op 5 juli met

vakantie gaat. Het zal dus niet snel opgelost zijn.

pag. 4: Rob van Mechelen merkt nog op dat hij per 11 mei geen Unieraadslid meer is. Hij

vertegenwoordigde in de Unieraad heel Zuidwest Nederland. Er is een opvolger uit het Zeeuwse.

Dit Unieraadslid is op 11 mei geïnstalleerd.

Met inachtneming van bovenstaande is het verslag vastgesteld. Met dank aan de notulist.

4. Aanstellen stembureau.

Er is op dit moment geen aanleiding een stembureau aan te stellen. Mocht dat in de loop van de

vergadering wel nodig zijn, dan wordt alsnog een stembureau aangesteld.

5. Jubilarissen

De namen van de jubilarissen worden op het scherm getoond. Gerard Mulders en Corrie Krijnen

zijn 40 jaar lid. Joost Verschuren, Nino Vaudo, Ankie Rommens, Leon Palinck, Mariëtte Nassauw,

Bep Lauwen, Marja Laros, Wim Hopmans, Annick Heijnemans, Jim Hardy, Franka Hagman, Peter

van den Broek, Willy Besters en Marie-Paule van den Berg zijn 25 jaar lid.

Eén keer per twee jaar zal een feest worden georganiseerd om de jubilarissen die in de afgelopen

twee jaar hun jubileum hebben gevierd te huldigen.
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6. Onderscheidingen

Er is een lid dat onderscheiden zal worden. Aangezien hij hier nu niet aanwezig kon zijn, wordt

nog niet verteld wie hij is. Hij zal door de afdeling op passende wijze worden geëerd. De afdeling

zal hem op een later tijdstip de versierselen uitreiken.

Er wordt voorgesteld om Fred Zacht postuum te benoemen tot lid van verdienste van de

vereniging. Dit kan rekenen op de goedkeuring van de ALV. De familieleden van Fred zullen op de

hoogte worden gebracht. Hen zullen de versierselen die hierbij horen worden overhandigd.

7. Trekking nummer uit te loten ledencertificaten

Jos Smits trekt het laatste cijfer van de ledencertificaten die dit jaar worden uitgeloot.

Het is nummer 4. Alle bezitters van certificaten met een nummer eindigend op 4 zullen in

september hun inleg terug ontvangen, tegelijk met het dividend over het afgelopen jaar.

8. Stand van zaken ’t Witte Honk

In de vorige ALV heeft het bestuur beloofd dat er een werkgroep ingesteld zou worden met de

opdracht van het bestuur om div. mogelijkheden te onderzoeken om deze faciliteit te behouden

voor THOR. De werkgroep bestaat uit Annie v.d. Brand, Marco Lodiers, Jos Smits, Olaf van Dijk,

Ruud Woord en Yvonne Langen (voorzitter). De werkgroep is aan het werk gegaan. Er zijn

inmiddels veel gesprekken gevoerd met andere clubs en organisaties over samenwerking.

Er zijn diverse mogelijkheden: jong gebruikte units, nieuwe units, nieuwbouw, wedstrijdtoren

verbouwen. Er zijn ook gesprekken gevoerd met andere gebruikers van sportpark Vierhoeven om

na te gaan of ook zij gebruik zouden willen of kunnen maken van een krachthonk.

De planning is dat er kort na de zomer een voorstel wordt voorgelegd aan het bestuur. Dan kan

het voorstel dat door het bestuur wordt gekozen aan de ALV worden voorgelegd in de

najaarsvergadering.

Paul van Oers: heeft niets gehoord over hoe de behoefte van de leden wordt onderzocht.

Yvonne: er is een inventarisatie gedaan. Daaruit bleek onder andere dat de schoolsportdagen

veel gebruik maken van het Honk (wc, keuken). Veel leden van de afdeling wedstrijdsport maken

gebruik van het krachthonk en ook de leden van veelzijdig bewegen als het slecht weer is.

In de zomer wordt er meer gebruik van gemaakt dan in de winter, 70 tot 100 mensen gemiddeld

per week. Dit is exclusief het toiletgebruik.

De relatieve onbekendheid van ’t Witte Honk valt op, maar tegelijk zijn er leden, gebruikers en

niet-gebruikers, die bereid zijn iets meer contributie te betalen als ze gebruik kunnen maken van

deze faciliteit.

Naast veelzijdig bewegen zouden ook de gymgroepen prima gebruik kunnen maken van deze

faciliteit. Dan zou THOR zich terug kunnen trekken uit een aantal gymzalen. Yvonne: dat zou

misschien mogelijk zijn, maar dan moet er wel rekening worden gehouden met bepaalde

voorzieningen, bijv. een hoger plafond.

Ronny Weemaes: is er al iets gecommuniceerd, bijv. via de Nieuwsbrief aan de leden? Rob van

Mechelen: het is van groot belang om de leden die er niet zijn goed te informeren. Ook binnen

de afdelingsvergaderingen moet daar de nodige aandacht voor zijn. En we spreken niet over een

krachthonk, maar over een multifunctionele ruimte.

9. Aanvulling contributiesysteem

Het voorstel is om mensen die deelnemen aan nieuwe acties in het kader van behoud of werving

van nieuwe leden alleen basiscontributie te laten betalen. De uitgaven komen ten laste van de

algemene middelen van THOR, nadat de begroting is goedgekeurd door het bestuur.

Jos Smits merkt op dat er geen periode is aangegeven waarvoor dat geldt. Hij stelt voor om dat
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voor een periode van drie jaar te doen en daarna te evalueren. Dat betekent dat het op/rond 31

december 2025 geëvalueerd zal worden.

De ALV keurt de aanvulling op het contributiesysteem onder deze voorwaarden goed.

10. Jaarrekening

Balans: THOR heeft een groot vermogen, maar dat zit vast in de stenen en is niet vrij

beschikbaar. In 2042 eindigt het erfpachtrecht. Dat geeft de gemeente op dat moment de

mogelijkheid om THOR uit te kopen. Dan moet alles afgeschreven zijn.

Sinds corona houdt de kantine een beperkte voorraad aan. Deze wordt gewaardeerd tegen de

huidige inkoopprijzen.

Liquide middelen zijn alleen wat op de bank staat. In een voorgaande ALV is afgesproken dat

THOR niet zal gaan beleggen.

Voor wat betreft de FIT-arena: THOR is beheerder van de gelden.

THOR is sinds eind vorig jaar ook (weer) beheerder van de gelden die samenhangen met het

onderhoud van groen en grijs op het sportpark Vierhoeven. Alle uitgaven worden door

verenigingsmanager gefiatteerd, zij stuurt de facturen naar de verenigingen. De hoogte van de

bijdragen die aan de verenigingen in rekening worden gebracht, hangt samen met de grootte

van de velden.

Tegenover de kosten voor de hypotheek staat een investeringssubsidie van de gemeente. De

hypotheek ‘kost’ de vereniging dus niets.

Binnen de afdelingen is alles zijn gangetje gegaan.

De barinkomsten zijn gestegen tov. de begroting 2022 en t.o.v. 2021; uiteindelijk is de kantine

ten gevolge van corona maar een halve maand dicht geweest.

De bijdragen voor deelname aan de avond4daagse zijn verhoogd van € 4,- naar € 5,-, terwijl de

kosten niet veel zijn gestegen. Dit leidde tot een toename van de inkomsten. Verder zien we een

positief resultaat van de halve marathon en er is nog een klein deel corona-subsidie ontvangen.

Floris Terhell: De afdeling wedstrijdsport is gesplitst in subafdeling senioren en subafdeling jeugd.

Bijna alle kosten zijn toegerekend aan de subafdeling jeugd, terwijl de budgetten wel gesplitst

zijn. Splitsing van de kosten is niet mogelijk, omdat de penningmeester titulair daarvan geen

gegevens heeft. Het probleem zal in de eerstvolgende bestuursvergadering worden besproken.

Bij de afdeling recreatie zijn de verschillende posten niet gespecificeerd. Deze afdeling is keurig

binnen het budget gebleven en de cijfers hebben dan ook geen toegevoegde waarde voor de

afdeling.

Kascontrolecommissie:

De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit Tjeu Segers, Ad van Hees en Ronald van

IJsselmuide.

Ronald van IJsselmuide, voorzitter van de kascontrolecommissie zegt: de boekhouding ziet er

zeer verzorgd uit. Geconstateerd is dat het resultaat zonder coronasteun negatief zou zijn

geweest.

De cijfers geven overigens een getrouw beeld van de financiele positie van de vereniging. Een

positie die op dit moment heel gezond is.

Al vier jaar lang ziet de kascontrolecommissie dat de afdelingen voor de verantwoording van de

uitgaven alleen de bankmutaties ter beschikking stellen. Er worden geen bonnetjes en facturen

overlegd. Dit maakt de controle voor de kascontrolecommissie erg moeilijk.

Het ontbreken van de stukken is geen reden om de administratie niet goed te keuren. Het advies

aan de ALV is dan ook om de administratie goed te keuren en het bestuur décharge te verlenen.

De ALV maakt met applaus duidelijk dat dit advies wordt gevolgd. Voorzitter bedankt de

kascontrolecommissie en penningmeester titulair voor het vele werk.
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De ALV verleent décharge aan het bestuur.

Tjeu Segers en Ad van Hees zijn nu twee jaar lid van de kascontrolecommissie. Zij kunnen en

willen nog een jaar door. Ronald van IJsselmuide heeft er drie jaar op zitten, hij is aan het einde

van zijn tweede termijn gekomen. Er wordt gezocht naar een derde lid voor de

kascontrolecommissie. Op dit moment heeft zich nog niemand gemeld. Het bestuur gaat op zoek

naar een derde persoon.

In het eerstvolgende afdelingsoverleg zal aandacht worden besteed aan het feit dat er

onderliggende stukken voor de uitgaven beschikbaar moeten zijn. Er moeten bonnetjes en

facturen op naam van de afdeling of van THOR (en dus niet een persoon) zijn.

En, wordt uit de zaal opgemerkt: als je geen bon hebt dan sponsor je het bedrag maar…
Aan het eind van dit agendapunt meldt Frank Altena dat hij lid wil worden van de

kascontrolecommissie.

11. Stand van zaken Jaarplannen

De jaarplannen en de stand van zaken komen regelmatig aan de orde in het overleg tussen het

hoofdbestuur en de afdelingsbesturen. Ideeën kunnen alle leden bij de afdelingsbesturen

aankaarten.

12. Voorstellen van leden

Er zijn geen voorstellen van leden.

13. Jaarverslag 2022

Dit wordt bij de stukken van de ALV op de website gepubliceerd.

Voorzitter wijst nog op de nieuwe ‘look en feel’.

Rob van Mechelen voelt zich zeer vereerd dat er een foto van veelzijdig bewegen op de

voorpagina is geplaatst.

Rob zou graag zien dat de stand van zaken met betrekking tot de jaarplannen voortaan in het

jaarverslag wordt opgenomen, zodat iedereen er kennis van kan nemen wat er al dan niet is

gerealiseerd. En als dat door onderbezetting niet lukt: laat dat dan weten.

Voorzitter laat nog weten dat er in de najaars-ALV verantwoording wordt afgelegd met

betrekking tot het al dan niet gerealiseerde.

Rudy Weemaes is geschrokken van het feit dat in 2022 25% van de leden die opgezegd hebben

minder dan een jaar lid was.

Er is door de ledenadministratie nog meer informatie aan het bestuur gezonden, die misschien

interessant zijn voor de afdelingsbesturen. De afdelingsbesturen die dat wensen kunnen deze

gegevens ook zelf krijgen: even een mail naar ledenadministratie@thor-roosendaal.nl.

Bij de afdeling Nordic Walking worden leden die opgezegd hebben zoveel mogelijk nagebeld.

Het jaarverslag wordt met applaus begroet.

14. Bestuursverkiezing

Rob de Mooij heeft zich bereid verklaard om in het hoofdbestuur zitting te nemen. Hij is in

december benaderd door Fred Zacht en heeft vanaf die tijd de bestuursvergaderingen

meegemaakt. Rob heeft een onderwijsachtergrond en was voor zijn pensionering als bestuurder

betrokken bij een fusietraject. Rob gaat met plezier en enthousiasme deel uitmaken van het

bestuur.

De ALV gaat akkoord met zijn benoeming.

Joost Verschuren is de tweede persoon die zich heeft gemeld voor een bestuurslidmaatschap.

Joost is trainer bij de afdeling recreatie en al 25 jaar lid van de vereniging. Hij was tot zijn
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pensionering ambulanceverpleegkundige. En hij is gemeenteraadslid geweest voor POR, later

opgegaan in Groen Links.

Ook zijn benoeming wordt met applaus begroet.

De derde die zich heeft gemeld is Toon van Osta. Hij kon jammer genoeg niet bij deze ALV zijn.

Hoewel zijn benoeming nu niet aan de orde gesteld kan worden, zal hij, als de vergadering het

ermee eens is wel al als bestuurslid aangesteld worden. In de najaars-ALV zal zijn benoeming dan

officieel worden.

Toon is al eerder lid van het hoofdbestuur geweest.

Ook met de benoeming van Toon gaat de ALV akkoord.

15. Rondvraag en sluiting

Ad van Hees constateert dat er ineens weer positiviteit in het THOR-honk is binnengekomen. Hij

hoop dat de vereniging weer een goede fundering krijgt.

Dirk….: is onderdeel van de sponsorcommissie van de halve marathon. Hij constateert dat er

een gebrek aan sponsoractiviteit is bij THOR; er is geen sponsorcommissie meer. Eigenlijk moet

er iedere vergadering aandacht voor zijn dat zo’n commissie er niet meer is. De sponsoring van

de halve marathon is goed gelukt, maar het blijkt gigantisch veel werk voor één persoon. Het zou

goed zijn als er weer een sponsorcommissie kwam.

Rob van Mechelen: bij zijn afscheid van de atletiekunie werd het al gememoreerd dat Rob altijd

het laatste woord heeft. Zo ook hier.

Rob zegt: als er geen bestuursleden meer zijn bestaat er geen vereniging meer. Het zou jammer

zijn als THOR zijn 110-jarig bestaan niet meer kon vieren. Fijn dus dat er zich weer nieuwe

bestuursleden hebben gemeld.

Overigens wil Rob, als laatst levende erelid van THOR de huidige bestuursleden bedanken voor

hun inzet in deze moeilijke tijden. In het vertrouwen dat het volgend jaar beter zal gaan. En hij

wil Yvonne bedanken voor het vele werk dat zij heeft verricht. Want ze is dan wel betaalde

kracht, maar ze doet zoveel meer! Overigens zou het goed zijn als het bestuur in de vereniging

op zoek ging naar iemand die in aanmerking komt voor het erelidmaatschap.

Voorzitter sluit de vergadering en dankt allen voor de inbreng. In het bijzonder de mensen achter

de bar en de notulist voor de verslaglegging.

De volgende ALV zal plaatsvinden op maandag 27 november 2023, 19.30 u in het THOR-honk
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